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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2022/23:182 Sexhandel på thaimassagesalonger

Antalet thaimassagesalonger som bakom fasaden säljer så kallade sexuella 
tjänster har ökat dramatiskt. Det handlar om salonger som säljer kvinnor under 
många gånger vidriga villkor. Kvinnor som utnyttjas i prostitution. 
Uppskattningsvis finns det uppemot 2 000 salonger runt om i Sverige, och 
enligt polisen säljer cirka 80 procent sexuella tjänster. I Västsverige har ett stort 
antal thaimassagesalonger kontrollerats och polisen uppger: ”Det är uppenbart 
att just thaimassagesalonger frekvent används som förtäckta bordeller.” Det 
handlar om sexhandel som behöver motverkas. Kvinnor som är brottsoffer, som 
utsätts för mycket grova brott och som behöver ges stöd. Varje upptäckt 
behöver tas på allvar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vad avser statsrådet att göra för att stoppa sexhandel i stort?

………………………………………

Eva Lindh (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-16
Besvaras senast
2022-12-30


